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En enkel fråga till Roger Eklund om framtidens pedagogiska omsorg

Då kommuninvånarnas efterfrågan på förskoleplatser ökar, enligt prognos, och nya ftirskolor inte
byggs tillräckligt snabbt ftir att möta behovet, samtidigt som vissa ftiräldrar kan tänka sig omsorg

i mindre grupper så kan en utökning av dagbarnvårdarna vara lösningen.

Familjedaghem eller till vardags kallat "dagmamma" är något som fungerar bra i Köping, där 6

dagbarnvårdare ansvarar ftir små grupper om ca 5 barn vardera, ftir att två gånger i veckan slå

ihop sig till en pedagogisk verksamhet som liknar ftirskolan.

Nu finns i Köping en familjecentral med öppen ftirskola, en forskola/fritidshem på obekväm

arbetstid och därtill flera ÍÌirskolor där trycket är högt på verksamheten.

Pedagogisk omsorg med dagbarnvårdare är ett mycket tryggt alternativ ftir de familjer vars barn

behöver en lugnare miljö. Dessutom så avlastar denna omsorg trycket på ftirskolorna.

Detta fÌjranleder min enkla fråga till utbildningsnämndens ordftirande, Roger Eklund (S):

Kan majoritetsstyret tänka sig en uttökning av antalet dagbarnvårdare i Köpings kommun?
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